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PROTOKÓŁ Nr 31/2021 

posiedzenia Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej Rady 

Miejskiej w Wasilkowie, które odbyło się  w dniu 21 grudnia 2021 r. w sali 

konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Wasilkowie przy ul. Białostockiej 7  

Czas trwania posiedzenia: 16:02 - 17:48 

Posiedzeniu przewodniczył pan  Andrzej Augustynowicz - Przewodniczący 

Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej Rady Miejskiej 

w Wasilkowie. 

W posiedzeniu uczestniczyło 10 Radnych, zgodnie z listą obecności stanowiącą  

Załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział:  

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz, 

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz,  

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska, 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz  powitał obecnych i otworzył 

posiedzenie. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz sprawdził kworum na 

podstawie listy obecności. Stwierdził, że obrady są prawomocne. Odczytał 

porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Opracowanie planu pracy. 

3. Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższą sesję  Rady 

Miejskiej. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie obrad komisji. 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.  

Ad 2 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz  przeszedł do punktu 2 

porządku obrad - Opracowanie planu pracy. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz poinformował, że projekt 

planu pracy na 2022 r. został przesłany radnym pocztą elektroniczną. Poprosił o 

zgłaszanie uwag do planu. Radni nie zgłosili uwag.  
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Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz  poddał pod głosowanie 

przyjęcie planu pracy na 2022 r. 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA - 9; PRZECIW - 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ - 0. 

 

Plan pracy został przyjęty. Stanowi  załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad 3 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz  przeszedł do punktu 3 

porządku obrad - Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższą 

sesję Rady Miejskiej. 

a) Uchwała w sprawie zmian do budżetu gminy na 2021 r.  

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska przedstawiła projekt uchwały.  

Dokonuje się zmian w planie wydatków:  

- przeniesienia miedzy paragrafami w gospodarce mieszkaniowej, działalności 

usługowej, administracji, ochronie zdrowia,  

- zwiększenie dotacji ZGK na dostarczanie wody - 1 000 zł, 

-przesunięcia w jednostkach oświatowych ze świetlic szkolnych na oświatę,  

- zmniejszenie planu wydatków na obsługę długu - 75 000 zł, 

- zwiększenie planu wydatków na gospodarkę odpadami - 75 000 zł. 

W wolnych środkach w wysokości 9 257 473 zł środki RFIL stanowią kwotę 2 

860 003 zł, a środki FDS - 1 104 770,79 zł. 

Ponadto dokonuje się zmian w planie dochodów i wydatków dla 

wyodrębnionego rachunku dochodów oświatowych jednostek budżetowych 

Przedszkola Słonecznego - zwiększenie o 520 zł. 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian do budżetu gminy na 2021 r.  

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA - 7; PRZECIW - 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ - 2  

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Kom isji. 
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b) Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie diet radnych oraz zasad zwrotu 

kosztów podróży służbowej 

Sekretarz Gminy Zbigniew Tochwin  omówił projekt uchwały. Od 1 listopada 

weszła w życie zmiana ustawy o samorządzie gminnym. Zmianie u legła kwota 

maksymalna diety radnego, będąca podstawą naliczania diet radnych.  

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz  poddał pod głosowanie projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie diet radnych oraz zasad zwrotu kosztów 

podróży służbowej. 

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA - 9; PRZECIW - 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ -0  

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

c) Uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Wasilkowa. 

d)  

Sekretarz Gminy Zbigniew Tochwin  omówił projekt uchwały. Od 1 listopada 

weszła zmiana ustawy o pracownikach samorządowych. Ustala ona m.in. 

minimalny poziom wynagrodzenia Burmistrza na poziomie 80% kwoty 

maksymalnej określonej w rozporządzeniu w sprawie wynagradzania pracowników 

samorządowych. Maksymalne wynagrodzenie burmistrza gminy powyżej 15 tys. 

mieszkańców wynosi 18044,00 zł, minimalne - 14435,20 zł. Proponowana w 

uchwale kwota mieści się pośrodku tego przedziału. Na wynagrodzenie skład się: 

wynagrodzenie zasadnicze, dodatek funkcyjny i dodatek specjalny.  

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Radny Robert Lewkowicz zapytał, kto zaproponował taką wysokość 

wynagrodzenia Burmistrza. 

Sekretarz Gminy Zbigniew Tochwin  powiedział, że wnioskodawcą uchwały jest 

Przewodniczący Rady Miejskiej. Projekt uchwały został przygotowany w 

uzgodnieniu z nim. 

Radny Robert Lewkowicz wyraził zaskoczenie propozycją takiej kwoty, ponieważ 

na poprzednim spotkaniu ustalono, że wynagrodzenie będzie wynosiło 15500,00 zł 
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Radny Jarosław Aleksander Zalejski  powiedział, że w tamtym spotkaniu nie 

uczestniczyli wszyscy radni, a zależy mu, żeby każdy miał szansę się 

wypowiedzieć. To Rada, a nie Przewodniczący ustala wynagrodzenie Burmistrza. 

Radny Robert Lewkowicz powiedział, że kwota 15500,00 zł stanowi ok. 60% 

wynagrodzenia, które obecnie otrzymuje Burmistrz i jest to godziwa podwyżka.  

Sekretarz Gminy Zbigniew Tochwin  powiedział, że kwota która jest w projekcie 

uchwały stanowi 60% podwyżki w stosunku do dotychczasowego wynagrodzenia.  

Radny Jarosław Aleksander Zalejski  powiedział, że wiele rzeczy zrobiono 

dobrze, jednak dużo rzeczy źle. Nie było współpracy z Radą, była walka z 

poszczególnymi radnymi. Rada jest pracodawca Burmistrza. Dlatego trzeba z nią 

rozmawiać i uzgadniać, traktować Radę podmiotowo. Powiedział, że nie do końca 

zgadza się z tym, żeby windować wynagrodzenie na poziomie najwyższym.  

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz  złożył wniosek o ustalenie 

wynagrodzenia Burmistrza w kwocie 16000,00 zł. Poddał wniosek pod 

głosowanie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA - 3; PRZECIW - 5; WSTRZYMUJĘ SIĘ - 2  

 

Wniosek nie został przyjęty.  

 

Radny Robert Lewkowicz złożył wniosek o ustalenie wynagrodzenia 

Burmistrza w kwocie 15500,00 zł.  

Przewodniczący Komisji poddał wniosek pod głosowanie.  

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA - 7; PRZECIW - 2; WSTRZYMUJĘ SIĘ - 1 

Wniosek został przyjęty.  

 

d) Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wasilków na lata 2022-2037. 

e) Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wasilków na 2022 r.  
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f) Uchwala w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na realizację inwestycji drogowych na 2022 r. 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska przedstawiła łącznie projekty uchwał.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz  otworzył dyskusję. 

Radny Robert Lewkowicz zacytował fragment opinii RIO o WPF Gminy 

Wasilków na lata 2022-2037, z którego wynika, że skład orzekający ma 

zastrzeżenie co do możliwości osiągnięcia zakładanych przez gminę kwot.  

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska powiedziała, że skład orzekający RIO 

ma wątpliwość, czy gmina jest w stanie wypracować wzrost udziału w podatku 

dochodowym w 2023 r. o 2 min zł, a następnie o 1 min zł. Odpowiedź - tak, 

jesteśmy w stanie to wypracować, gdyż w 2021 r. wypracowaliśmy 5 min zł i to 

są stałe wzrosty 

Radna Magdalena Jakuć zapytała, na jakiej podstawie oszacowano koszt 

budowy świetlicy w Sochoniach. 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz - to wynika z dokumentacji.  

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz  poddał pod głosowanie projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wasilków na lata 2022-2037. 

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA - 6; PRZECIW - 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ - 4  

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz  poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wasilków na 2022 r.  

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA - 7; PRZECIW - 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 3 

 

 Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię  Komisji. 
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Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz  poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na realizację inwestycji drogowych na 2022 r.  

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA - 10; PRZECIW - 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ - 0 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

g) Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/303/20 Rady Miejskiej w  

Wasilkowie z dnia 26 listopada 2020 r. w sprawie ustalenia cen 

maksymalnych za usługi przewozowe w publicznym transporcie 

zbiorowym w gminnych przewozach pasażerskich organizowanych 

przez Gminę Wasilków oraz sposobu ustalania wysokości opłaty 

dodatkowej i manipulacyjnej. 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski  przedstawił projekt uchwały.  

W związku z planowanym od 1 stycznia 2022 r wydłużeniem linii 

komunikacyjnej W1 na trasie przejazdu Studzianki - Dąbrówki - Wasilków - 

Dąbrówki - Studzianki o dodatkową miejscowość Zapieczki, konieczne jest 

ustalenie cen za usługi przewozowe oraz sposobu obliczania opłat dodatkowych 

i opłaty manipulacyjnej w gminnych przewozach pasażerskich organizowanych 

przez Gminę Wasilków. 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu.  

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz  poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/303/20 Rady Mie jskiej w 

Wasilkowie z dnia 26 listopada 2020 r. w sprawie ustalenia cen maksymalnych za 

usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym w gminnych przewozach 

pasażerskich organizowanych przez Gminę Wasilków oraz sposobu ustalania 

wysokości opłaty dodatkowej i manipulacyjnej. 

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA - 10; PRZECIW - 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ - 0 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji.  
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h) Uchwała w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z 

budżetu gminy na zadania służące ochronie zasobów wodnych, 

polegające na gromadzeniu wód opadowych w miejscu ich 

powstania. 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski  przedstawił projekt uchwały.  

Regionalna Izba Obrachunkowa wszczęła postępowanie wobec poprzedniej 

uchwały Rady Miejskiej w tej sprawie, z powodu nieokreślenia w niej wzorów 

załączników. Przedłożony projekt uchwały uwzględnia uwagi zgłoszone przez 

RIO. 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz  poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z 

budżetu gminy na zadania służące ochronie zasobów wodnych, polegające na 

gromadzeniu wód opadowych w miejscu ich powstania . 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA - 10; PRZECIW - 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ - 0  

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

 

Ad 4 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz  przeszedł do punktu 4 

porządku obrad - Sprawy różne. Otworzył dyskusję.  

Radny Marek Kojło zapytał, kiedy zostanie oddane przedszkole.  

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz  odpowiedział, że na 20 stycznia 

planowane jest zakończenie prac budowlanych.  

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski dodał, że po 20 stycznia będą 

musiały nastąpić odbiory - budowlane, PPOŻ, sanepid itd., a także zakup 

wyposażenia. Planowany powrót dzieci do przedszkola to koniec kwietnia.  

 

Radny Robert Lewkowicz powiedział, że 6 grudnia minął termin oddania ronda 

Polna/Kościelna. Zapytał, co dalej w tej sprawie.  

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski  potwierdził, że 6 grudnia 
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skończył się termin umowny. Od tego czasu nie ma już przedłużania terminów i 

naliczane są kary. Odbiór ronda nie został zatwierdzony przez inspektora nadzoru, 

nie wykonano wszystkich prac ujętych w umowie, dlatego odmawia się odbioru 

ronda. Kara dzienna wynosi 0,2% od całości zamówienia. 

Radny Jarosław Aleksander Zalejski  zwrócił uwagę, że na głównym rondzie w 

Wasilkowie naprawy wymaga nawierzchnia z kostki. Zapytał o okres gwarancyjny.  

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski  odpowiedział, że po zimie 

zaplanowany jest z inspektorem tej inwestycji przegląd gwarancyjny.  

Ad 5 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz,  w związku z wyczerpaniem 

porządku posiedzenia Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej 

Rady Miejskiej w Wasilkowie, podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął 

obrady o godzinie 17:48. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

 

Protokołowała     Przewodniczący 

Agata Radziszewska   Andrzej Augustynowicz

 

 

 


